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 نه اهواز اگر بوقهای تبلیغاتی و تبلیغات مسموم امروز رسانه ها در هشت سال دفاع مقدس هم بود عدهای شعار میدادند

.نه دزفول جانم فدای تهران

حاجیزاد، فرمانده هوافضای سپاه پاسداران؛ 

امیرعلی حاجیزاده، فرمانده هوافضای سپاه پاسداران در آیین گرامیداشت یکی از شهدای مدافع حرم عنوان کرد:

همانگونه که ویروس کرونا از یک جای کوچکی در چین آغاز شد و سراسر جهان را درنوردید و تا قاره آمریکا رسید ویروس
داعش نیز در اندیشکدههای آمریکایی شکل گرفت و برنامه آنها این بود که سراسر کشورهای اسلامی و اُمت اسلام را

فرابگیرد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، وی افزود:

بنا بود این جنگ مذهبی بهصورت فراگیر در کل منطقه و بلکه جهان توسعه پیدا کند.

وی افزود:

مسئولی که آن روز مقام و مسئولیت بالایی داشت قبول نداشت. خیلی از خواص قبول نداشتند و گفتند بهار عربی است؛ عدهای از
مردم علیه یک دیکتاتور قیام کردند، ما باید برای چه برویم کمک؟ آن روز این حرفها زدهها میشد.

حاجی زاده ادامه داد:

آن روز فقط این نبود که داعش را درست کنند بلکه پشت سر آن شبکههای پرتعداد تبلیغاتی و رسانهای جهان این را همراهی
میکرد و کسی نیز قبول نداشت ما از ایران بخواهیم با داعش مقابله کنیم ولی ویروس داعش باتدبیر رهبر معظم انقلاب و

درایت ایشان و تصمیم بهموقع و اقدام سریع شهید بزرگ ما شهید حاج قاسم سلیمانی و ایثار و گذشت و پایکار بودن مدافعان
حرم و شهیدان این مسیر و خانواده آنها جلوی این را گرفت واِلا ایرانی وضعیتش این نبود. هنگامیکه ماشینهای انفجاری

روزانه در بغداد و شهرهای مختلف صدها کشته میگرفت ایران اسلامی در امنیت کامل بود و در همان ایام، عدهای مخالفت
میکردند؛ همان آدمهایی که آن روز تحلیلشان غلط بود امروز هم وضعیت موجود را غلط تحلیل میکنند. آن روز نفهمیدند چه

اتفاقی افتاد، امروز نیز نمیفهمند. شاید اگر این بوقهای تبلیغاتی و تبلیغات مسمومی که امروز در رسانهها است در هشت
سال دفاع مقدس هم بود عدهای در خیابانهای تهران شعار میدادند نه اهواز نه دزفول جانم فدای تهران. هیچ بعید

نبود. متأسفم که برخی از مسئولان میگویند از کلمه دشمن بدم میآید. برای چه باید بگوییم دشمن؟ مثل این میماند که اگر
به آمریکا نگوییم دشمن آنها با ما دوست میشوند و دشمنیها از بین میرود. آنها دشمن هستند. نباید فریب بخوریم.

وی خاطرنشان کرد: آنها دنبال تجزیه این منطقه هستند. دنبال مستقل کردن و تجزیه کشور سوریه هستند. اینها دنبال
تجزیه عراق و ایران و کشورهای دیگر هستند. برای منطقه نقشه دارند ولی تیرشان به سنگ خورده، موفق نشدند و ازاینبهبعد

نیز موفق نخواهند شد.

حاجیزاده گفت:
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 در روزها و هفتههای آینده با استقرار دولت جدید بتوانیم برای نخستین بار دولت اسلامی را شکل بدهیم، نیروهای خدوم و کارا
روی کار بیایند و همانگونه که در حوزه دفاع به این توانمندی رسیدیم در حوزههای دیگر نیز با کمک یکپارچه ملت ایران

ما بتوانیم این تحول عظیم را در کشور به وجود بیاوریم، فقر را ریشهکن و مشکل تولید، اشتغال و ازدواج را حل کنیم.
میتوانیم روزگاری را رقم بزنیم که اگر اراده کردیم، آنها را تحریم کنیم. از این کارهای کثیف بلد نیستیم

ولی این قدرت را میتوانیم بهدست بیاوریم.

وی افزود: چه طوری است که آمریکاییها یکجایی میخواهند یک جابهجایی کنند بانامهای مختلف التماس میکنند، ما داریم
 التماس میکنند، اینها ذلیلاند، رئیسجمهور سابق آمریکا آن زمان جابهجا میشویم، امنیت ما را مراقبت کنید.

گفت هفت تریلیون دلار الآن حتماً بیشتر شده، پول مالیات مردم آمریکا را آوردند در منطقه خرج کردند، چه
دستگیرشان شد؟ مطمئن باشند، ملتهای منطقه نخواهند گذاشت، در منطقه آب خوش از گلوی

 آنها متهم هستند و شهید سلیمانی و شهیدان زیادی از ما را به شهادت رساندند. از ۱۲ هزار آمریکاییها پایین برود.
کیلومتر آنطرفتر آمدند به این منطقه میخواهند منطقه ما را استعمار کنند، ملتها و سرمایهها ما را بگیرند، ملتها بیدار

شدهاند و نخواهند گذاشت.
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